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Skolebestyrelsesmøde   

Den 26.marts 2025 17.00 – 19.00 

 

Fraværen
de:  

Ordstyrer + forplejning:   Referat: AO 

Dagsorden 

Pkt. 1 
kl.17.00 

Rundt om bordet 
Godkendelse af aftenens dagsorden (Aske) 
 
Overvejelser om hvor mange punkter vi kan nå på møderne.  
Aske fortæller, at det tilstræbes at arbejde mere i udvalg, og at udvalgene 
orienterer på møderne.  
 
Meddelelser fra Forældrerepræsentanter 
/ 
 
Meddelelser fra andre Skolebestyrelser i Silkeborg kommune (Aske) 
/ 
 
Meddelelser fra elevrådsrepræsentanterne 
På elevrådet har det været drøftet hvad der er den gode undervisning. 
Eleverne kan godt lide bevægelse i undervisning og kreative aktiviteter. Det 
gode er også at have venskabsklasser. 
Børnene er gode til at deles om tingene i skolegården. 
Elevrådet har planlagt pyjamasdagen. Der er bl.a. en særlig start på dagen og 
fælles samling. 
MJA kommer forbi og ligeledes bliver der opslag på Facebook.  
Elever kunne godt tænke sig friere frikvarterer - stadig noget der er fastlagt, 
men også noget mere frit. 
 
Meddelelser fra Medarbejderrepræsentanter 
Pyjamasdag 
Man har det godt på skolen 
Udviklingsmøde d. 25.3 for alt pædagogisk personale om børnesyn.  
 
Meddelelser fra skoleledelsen (AO & KS) 
Se pkt. 7 

Pkt. 2 
kl. 17:20 

Nye Mødedatoer SB-møder 2024-25 
Tirsdag den 22. april 2025 kl. 17.00 - 19.00 
Mandag den 19. maj 2025 kl. 19.00 - 21.30 (Bestyrelsesmøde i fællesskab) 
Mandag den 16.juni 2025 kl. 17.00 - 19.00 

Kommenterede [1]: Information til forældrene: 
undervisere/pædagoger sygemeldinger eller 
forandringer i underviser sammensætningen? 

Kommenterede [2]: Vestre Skole, artikel i MJA: "Slidte 
møbler i klasseværelset: Skole eller museum" 
konklusion: Hvis vi vil have børn, der trives og lærer 
noget, skal vi give dem ordentlige rammer. Det kræver, 
at politikerne tager ansvar og investerer i skolerne.” 

Kommenterede [3]: Er alle inviteret til dette møde ? 
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Pkt. 2 
kl. 17:20 

Forplejning 

Pkt. 3 
kl. kl. 17:40 

Projekt “Videohilsen fra Skolebestyrelsen” (Aske) 
Afholdt møde med Tommy Wenneberg Nielsen (IT) 
Team: Mette, Henrik, Thomas, Susanne, Antonina, Aske 
 
Videoens formål er at fortælle, hvad SB arbejder med samt at gøre noget 
reklame for SB. 
 
Overvejelser om, hvad planen er med videoen, og hvordan vi fremadrettet 
kommunikerer fra SB til resten af skolens forældre. 
 
Forslag om at optage korte videoer og et emne til hver video. 
 
Deltagere i gruppe koges ned til to pers. Det aftales, at Aske vælger to-tre ud 
og inviterer til møde. Disse to-tre pers. laver en video, som præsenteres på 
næste SB-møde.   

Pkt. 4 
kl. kl. 17:50 

Princip for Skole-/hjemsamarbejde (Henrik?) 
Arbejdsgruppe for udarbejdelse af nyt princip: 1 Medarbejder, 1 forælder, 1 elev 
 
Henrik refererer fra samtale med forældre omkring sygemelding og svartid på 
Aula. 
Henrik udarbejder et første udkast og sender det til Line, Mette og Susanne.   

Pkt. 5 
kl. kl. 18:00 

Involvering af forældrerådsrepræsentanterne (?) 
Hvem er tovholder på opgaven? 
Der skal inviteres til et møde i september med forældrerådene 
Fokuspunkt:  
Anerkendelse 
Videnudveksling 
Lobbying for kommende bestyrelsesmedlemmer 
Forældregruppens fokus skal være bestyrelsens fokus på et strategisk niveau 
 
SB inviterer til et årligt møde med skolens forældreråd.  
 
Mødets formål kan være erfaringsudveksling. 
 
Mette og Line står for planlægningen. Kristian tilbyder at være med til første 
møde for at afstemme kalendere.  

Pkt. 6 
kl. kl. 18:10 

Byggeprojekt (Thomas) 
Politisk henvendelse fra skolebestyrelsen 
Vejforhold - overgang ved Østre Højmarksvej (KS) 
 
Thomas læser svaret fra Skolechefen højt. 
 
Der forsøges at skubbe på via politiske kanaler samt MJA. 
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Thomas vil gerne arbejde videre med at skubbe på, og SB nikker til, at han 
fortsætter.  
 
Kristian har henvendt sig omkring fodgængerovergang ved skolen. Dette er 
afvist, og der henvises til de to tunneler, der er. 

Pkt. 7 
kl. kl. 18:20 

Status skoleårets planlægning 2025-26 (AO & KS) 
Fagfordelingen vises og drøftes. 
Budget, antal medarbejdere, timefordelingsplan, frikvarterer, lokalefordeling, 
frie timer SB tages med på en rundtur i, hvor Gødvadskolen er i forhold til 
skoleårets planlægning. 
 
Baggrund for fagfordelingen er skolens økonomi. Der er samlet et overskud på 
4,8%. Der er et underskud på skoledelen, som gør, at vi ikke ansætter til 
kommende skoleår i skolen. 
Kristian refererer fra byrådsmøde om beslutning om tildelingsmodellen.  
 
Ca. 60 elever i kommende 0. klasse 
 
Lokaler i kommende skoleår - 0. klasser i ny bygning samt morgen- og 
eftermiddagsSFO. 
 
Der er udarbejdet budget på forbrug, som er præsenteret for alle lærere.  
 
Timefordeling i kommende skoleår: 
0. klasse med timetal som dette skoleår. 
Tysk på 5. årgang.  
Klassens time på alle årgange.  
Mulighed for at give karakterer fra 6. klasse. Hvordan stiller SB sig i forhold 
til dette? KS drøfter det med Dybkærskole samt Grauballe Skole og foreslår, at 
det drøftes på fælles SB-møde. 

Pkt. 8 
kl. kl. 18:45 

Princip for Skole-/hjemsamarbejde - Forlængelse 
Stefan Hermann Foredrag Patologisering 15:27-28:00 
 

Pkt. 9 
kl.20.55 

Godkendelse af referat (AO) 
 

 
Næste møde 

Til fælles SB-møde foreslår vi, at man drøfter overgangen til Dybkærskolen. 

Har vi noget, som skal afsluttes op til sommerferien?  


